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Protokół Nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 28 kwietnia 2022 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się dnia 28 kwietnia 2022 roku. 

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń Starostwa Powiatowego, przy ul. Północnej 15  

w Myśliborzu. 

Posiedzeniu przewodniczył Mirosław Piwowarczyk – Przewodniczący Komisji,  

a protokołował  Sekretarz Komisji – Henryk Szpakowski. 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Przekazał, że porządek posiedzenia Komisji przedstawia się następująco: 

 

PPoorrzząąddeekk  ppoossiieeddzzeenniiaa  KKoommiissjjii::  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Realizacja zadania kontrolnego: Prawidłowość wdrażania i realizacji planu poprawy 

efektywności wychowania w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach  

w latach 2018 – 2020. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 3 

Realizacja zadania kontrolnego: Prawidłowość wdrażania i realizacji planu poprawy 

efektywności wychowania w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach  

w latach 2018 – 2020. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Poinformował, że na posiedzenie Komisji zostali zaproszeni: 

- p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego – Pan Mariusz Zalewski, 

- Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju – Pani Ewa Difort-Olejniczak. 

Poruszył sprawę przeprowadzonej rozmowy telefonicznej z Dyrektorem MOW w Renicach. 

Przekazał, że podczas rozmowy Pan Zalewski poinformował o niemożności uczestniczenia 

jego osoby w posiedzeniu Komisji z powodu choroby.  

Komisja Rewizyjna w związku z realizacją zadania kontrolnego obejmującego swym 

zakresem prawidłowość wdrażania i realizacji planu poprawy efektywności wychowania  

w MOW w Renicach w latach 2018 – 2020 otrzymała następujące materiały: 
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- Pismo Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty z dnia 31 marca 2021 roku (znak sprawy: 

WKOS.5533.8.2021.AS) dotyczące sprawy braków w przesłanym przez dyrektora ośrodka 

sprawozdaniu z realizacji Programu Poprawy Efektywności Wychowania (załącznik Nr 2); 

- Pismo Wicestarosty Powiatu Myśliborskiego z dnia 8 kwietnia 2021 roku (znak sprawy: 

EDR.4323.17.2021.EDO) dotyczące sprawy polecenia dyrektorowi przesłanie informacji do 

organu prowadzącego o uzupełnieniach do sprawozdania (załącznik Nr 3); 

- Sprawozdanie z realizacji Programu z podpisem ówczesnego dyrektora Pana P. Krawczyka 

z dnia 19 marca 2021 roku – przekazane do Wydziału EDR przez p.o. dyrektora placówki 

Panią M. Woroch (załącznik Nr 4); 

- Informacje uzupełniające do ww. sprawozdania z dnia 23 kwietnia 2021 roku przesłane 

przez p.o. dyrektora Panią M. Woroch (załącznik Nr 5). 

Kolejno, zwrócił się do członków Komisji o sprecyzowanie wniosków, uwag i przemyśleń  

w kwestii zebranych materiałów. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Waldemar Pacewicz 

Odnosząc się do zgromadzonej przez Komisję dokumentacji zwrócił uwagę, że nie mają 

pełnego obrazu i trzeba poszerzyć zakres analizy. 

 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej – Henryk Szpakowski 

Zwrócił uwagę na konieczność przeprowadzenia rozmów z osobami odpowiedzialnymi za 

opracowanie dokumentu, jakim jest plan poprawy efektywności wychowania Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zgłosił propozycję, aby w tym gronie osób znaleźli się wszyscy dotychczasowi dyrektorzy 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego oraz także były Naczelnik Wydziału Edukacji 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Sekretarz Komisji Rewizyjnej – Henryk Szpakowski 

Poruszył kwestię zebranej korespondencji przeprowadzonej pomiędzy Kuratorium, Dyrekcją 

MOW a organem prowadzącym. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zwrócił uwagę na szczegółowość pisma uzupełniającego Pani M. Woroch. Przekazał,  

że w przedmiotowym piśmie poszczególne tematy zostały szeroko rozpoznane i omówione 

wraz z dokładnie sprecyzowanymi wnioskami.  

 

 

Na salę posiedzeń przybyła Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju  

Pani Ewa Difort-Olejniczak. 

 

Kolejno, 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Powitał Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju. Następnie zapytał, od kiedy Pani Ewa 

Difort-Olejniczak zatrudniona jest na stanowisku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że od 1 września 2019 roku.  
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Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał, czy w tym czasie docierały do Pani Naczelnik informacje na temat realizacji 

programu efektywności wychowania w MOW w Renicach? Zapytał, czy Pani Naczelnik 

miała takie wiadomości, iż coś złego się dzieje, prawidłowego, czy też nieprawidłowego?  

Czy miała wgląd w przebieg tego programu? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odniosła się do pisemnego stanowiska Starosty Myśliborskiego wystosowanego do 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w związku z przedmiotową kontrolą przeprowadzaną 

przez Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej obejmującej swym zakresem prawidłowość 

wdrażania i realizacji planu poprawy efektywności wychowania w MOW w Renicach  

w latach 2018-2020 (pismo Starosty Myśliborskiego stanowi załącznik nr 6). Przekazała,  

że pierwszym sygnałem informującym tut. Wydział Edukacji o przesłaniu sprawozdania  

z realizacji Programu do Kuratorium przez poprzedniego dyrektora placówki MOW  

w Renicach Pana Piotra Krawczyka było pismo Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty  

w Szczecinie. Zwróciła uwagę, że przesłane do Kuratorium sprawozdanie zostało opisane na 

wysokim stopniu ogólności. Kuratorium Oświaty w Szczecinie w wyniku przeprowadzonej 

analizy treści przesłanego sprawozdania wskazało bodajże 17 brakujących w nim punktów. 

Poinformowała, że z otrzymanej od Pani M. Woroch kopii pisma wynika, iż poprzedni 

dyrektor MOW w Renicach Pan Piotr Krawczyk powołał Zespół celem przygotowania 

sprawozdania z realizacji Programu Poprawy Efektywności Wychowania. Przedmiotowy 

zespół opracował sprawozdanie przesłane do Kuratorium i dopiero po wysłaniu tej niepełnej, 

jak się pózniej okazało informacji sprawozdawczej wpłyneło pismo informujące o tym fakcie 

Dyrektora MOW Renice, kierowane również do wiadomości Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu  

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Przekazał, że rozumie przez to, iż w tym okresie od czerwca 2020 Pani Naczelnik nie 

posiadała żadnej informacji od Dyrektora MOW Renice? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że dopiero był to początek roku 2021.  

Poruszyła kwestię wpływu pandemii koronawirusa na działalność dydaktyczną kadry 

pracowniczej ośrodka.  

Zaznaczyła, że w opracowaniu Programu Poprawy Efektywności Wychowania bądź też 

Kształcenia musi wziąć udział zarówno organ nadzoru pedagogicznego, jak i również organ 

prowadzący szkołę, czy placówkę i ta kwestia wynika wprost z przepisu prawnego. 

Poinformowała o przeanalizowaniu przez Wydział Edukacji i Rozwoju dokumentów 

wydziałowych za lata 2017 – 2018. Zwróciła uwagę, że odnalezione przez nią dokumenty nie 

pochodzą z zasobów wydziału zgromadzonych i zarazem ewidencjonowanych w formie 

papierowej w segregatorach, bowiem w wydziale ED w tych latach nie założono sprawy  

z pismami dotyczącymi Programu. Jednakże w wyniku sporzadzonej przez pracowników 

Biura Obsługi Klienta elektronicznej kwerendy w zasobach e-Urzędu Starostwa Powiatowego 

udało się pozyskać informacje, że do tutejszego Urzędu wpłyneło: 

- w dniu 27.12.2017 r. pismo Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w Szczecinie  

(znak sprawy: KO.I.5529.40.2017.AS) polecające Dyrektorowi MOW w Renicach Panu  

M. Zalewskiemu opracowanie Programu Poprawy Efektywności Wychowania, kierowane do 

wiadomości Starosty Myśliborskiego – Pani Danuty Patkowskiej (załącznik Nr 7); 

- w dniu 25.01.2018r. pismo Dyrektora MOW w Renicach Pana M. Zalewskiego  

(znak sprawy: MOW.0911.8.9.2017) informujące o przekazaniu Programu Poprawy 
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Efektywności Wychowania Kuratorowi Oświaty w Szczecinie, skierowane do wiadomości 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu (załącznik Nr 8). 

Następnie, odniosła się do zawartości pozyskanych materiałów. Złożyła wyjaśnienia  

w przedmiotowym zakresie. Zauważyła, iż w przypadku tworzenia takiego Programu 

podstawą są właśnie konsultacje, czy rozmowy ze Starostą. Zwróciła uwagę, że nie ma 

zawartej pieczęci organu prowadzacego pod przedstawionym sprawozdaniem z realizacji 

Programu i jest tylko pieczęć oraz podpis dyrektora placówki. Ponadto przekazała, że według 

jej opinii potrzebny byłby podpis Rady Pedagogicznej bądź wzmianka o tym, iż Rada 

Pedagogiczna podjęła uchwałę w sprawie realizacji Programu. 

Poruszyła sprawę konsultacji w sprawie Programu Efektywności Wychowania. Przekazała,  

że takie konsultacje na pewno były prowadzone i Pan M. Zalewski konsultował ten Program  

z ówczesnym Starostą Myśliborskim – Panią Danutą Patkowską.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja Rewizyjna ustaliła, że kolejne posiedzenie przedmiotowej komisji odbędzie się dnia 

23 maja 2022r. o godz. 9:00. 

Ponadto Komisja podjęła decyzję o zaproszeniu na następne posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

dotychczasowych dyrektorów Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach i jednocześnie postanowała zaprosić także byłego Naczelnika Wydziału 

Edukacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Ad. 4 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych tematów. 

 

Ad. 5 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołował: 

 

Henryk Szpakowski 

Sekretarz Komisji 

 

 


